
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 8. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren kommentere udtalelserne fra SBS Radio i forbindelse med hø-
ringsrunden og herunder redegøre for:
– om det forhold, at den fjerde landsdækkende FM-radiokanal tillades en for-

rentning på 5-10 pct. af investeret kapital, betyder, at der kan være tale om
tilskud til en privat virksomhed i strid med konkurrenceretlige regler og prin-
cipper for statstilskud til private virksomheder

– om der ikke sker en betydelig konkurrenceforvridning mellem den fjerde og
den femte FM-radiokanal, når den fjerde radiokanal udelukkende drives for
offentlige tilskud og med mulighed for en betydelig fortjeneste for koncessi-
onsindehaveren af den fjerde radiokanal, mens den femte radiokanal No-
vaFM skal betale 23 mio. kr. årligt til staten for sin sendetilladelse

– om det ikke er rigtigt, at den nye radiokanal på musikandelen vil være en
direkte konkurrent til de eksisterende kommercielle radiostationer i strid med
de forudsætnnger, som oprindeligt var grundlaget for udbuddet af den fjerde
FM-radiokanal, når den nye radio vil få tilladelse til at spille meget musik og
især en bred musikprofil med masser af mainstream pop og rock og andre
af de mest populære musikgenrer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand

1/1

Kulturudvalget 2010-11
KUU alm. del Samrådsspørgsmål J
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-12-08T17:30:15+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




